

Referat Generalforsamling PROSA/VEST 2025

Der deltog 25 medlemmer – 2 Gæster og 23 stemmeberettigede.

1. Velkomst

2. Valg af dirigent(er), referent(er) og Nedsættelse af valgudvalg

Valg af dirigent (Alice Raunsbæk) og referent (Henrik Jacobsen).

3. Fastlæggelse af beslutningsdygtighed

Godkendt uden kommentarer.

a. Fastlæggelse af forretningsorden

Godkendt med kommentar om der skal justere med tilstedeværende som skal inkludere remote brug - ligesom vedtægten.

4. Præsentation af PROSA som organisation og Præsentation af VEST og den afgående bestyrelse + HB-medlemmer

Præsentation af, hvilke afdelinger PROSA består af. Organisationsdiagram gennemgås.

5. Bestyrelsens beretning og behandling heraf

Beretningen præsenteres af bestyrelsens HB-repræsentant. Den blev modtaget positivt med applaus.

6. Fremlæggelse af de reviderede regnskaber og behandling heraf

Regnskabet blev præsenteret hvor enkelte poster, så som DF2024 kostede lidt mere end budgetteret, men det var fordi man valgte at lade medlemmer overnatte fra fredag - som VEST dækkede omkostningerne af. Der blev ikke ramt helt så stort et underskud på driften som forventet.

PROSA LAND kvitterer for den økonomiske hjælp VEST har givet til landsøkonomien.

7. Beretning fra udvalg og godkendelse heraf

Der var ingen udvalg i denne GF-periode.

Der blev argumenteret for at PiO (PROSA i Odense) er et udvalgt nedsat af VEST GF tilbage i 1990'erne – nærmere årstal var uklart.

PiO er dog overgået til at være et netværk, og skal derfor ikke behandles som et udvalg.

8. Behandling af og afstemning om udsendte forslag

Der er en vedtægtsændring: Paragraf 6 og stk. 9 - ordet tilstedeværende bliver rettet til deltagende.



Der bliver spurgt til det tekniske aspekt i anonyme og sikre afstemninger. ØST har eksperimenteret med løsninger, og VEST læner sig op af deres erfaringer, og det er også foreslået til HB.

Enstemmigt vedtaget - også af den eksterne deltagende!

9. Fastlæggelse af arbejdsplan, budget og kontingent

a. Kontingentfastsættelse:

Bestyrelsen indstiller til uændret kontingent på 25 kr.

Uændret kontingent bliver vedtaget enstemmigt - uden kommentarer.

b. Arbejdsplan:

Arbejdsplan bliver vedtaget enstemmigt.

c. Budget 2025/2026:

Der bliver præsenteret budget af kasseren.

der blev spurgt til PIO - og hvordan man bliver medlem - og VEST lover man vil sørge for det kommer på listen PROSA netværk inde på PROSA.dk.

Der blev spurgt til HB 2. suppleant kontoen - hvorfor der ikke var trukket noget på den længe. Kontoen opretholdes for at sikre at 2. HB suppleant kan deltage i HB møder, indtil HB vælger at dække sådanne omkostninger, når de opstår.

Budget bliver vedtaget enstemmigt

10. Valg til tillidsposter

Kort præsentation af opgaver og forventninger til de forskellige poster, efterfulgt af afstemning:

a. Bestyrelsen

Der er 5 der genopstiller, desuden stiller Julian Teule op til bestyrelsesmedlem (i stedet for suppleant)

- Alice Raunsbæk
- Jan Laursen
- Mikkel Jørgensen
- Michael Mørch Madsen
- Amanda Graven
- Julian Teule

b. Suppleanter:

Der er 2 der genopstiller, desuden stiller Nicolai Vinther op som suppleant



- Emil Køster Heilbo
- Nicolai Vinther
- Frederik Hertzum

Der blev foretaget prioterings valg – udfaldet blev:

21 stemmer på Emil

1 stemme på Frederik

21 Stemmer på Nicolai

Der blev aftalt af forsamlingen alfabetisk rækkefølge på suppleantposten imellem Emil og Nicolai - så Emil 1. suppleant og Nicolai 2. suppleant og Frederik som 3. suppleant.

c. Revisorer

- Ingerlise Klingenberg genopstiller
- Mads Kellermann genopstiller

Begge valgt enstemmigt

d. Revisorsuppleanter

- Jesper Kjær genopstiller
- Christina Skelgaard opstiller

Begge er valgt

11. Eventuelt

Curt Raavig meddeler han stiller op som Formand for PROSA.

Forbundssekretær Henrik Jacobsens 10 års jubilæums blev fejret, og han meddelte i sin tale at han stiller op som næstformand.

12. Evaluering GF2025

Positivt at arbejdsindsats stod beskrevet på slides ved personvalg. Hurtig gennemførsel af GF - meget positiv - og god kage + vegansk kage!

Der var lidt mangel på p-pladser og større lokale. Der må gerne komme eksterne og snakke - så lidt mere arrangement. Forslag om Odense til GF. En kommentar til hemmelig afstemning skal være mere tydelig - og sikre at virtuelle afstemningers tydelighed.

Mikrofon anlæg foreslået til hørehæmmet (f.eks. Auracast) Sikre måske eksplicit ja eller nej valg når det er online. Huske hastigheden på tale, så det er tydeligt. Positivitet omkring nye der vil træde ind - der måtte dog gerne være kaffe på border

